

**Taipei 4 Days (TPE4)****FEATURES :**

Chiang Kai Shek Memorial Hall, Martyrs' Shrine, National Palace Museum, Taroko Gorge Gateway

**Day 1 Home City → Taipei**

Arrival in Taipei, meet and transfer to hotel. Rest of the day is free at leisure. Over-night at 4★ Landis Taipei Hotel or similar class.

Day 2 Chiang Kai Shek Memorial Hall – Martyrs' Shrine – National Palace Museum – Taiwanese Temple – At Leisure

We embark on a half day morning city tour. Passing by the Presidential Building, arrive at the Chiang Kai Shek Memorial Hall, a dramatic structure surrounded by lovely gardens. Next stop to the Martyrs Shrine, we have a great moment to watch the Changing of the Guard. No journey to Taiwan would be complete without a trip to the National Palace Museum where houses the world famous collection of Chinese art treasures. Before transferred back to hotel, we will also visit a Traditional Taiwanese Temple & a Handicraft Centre. Free time in the afternoon. You can explore this city on your own to try the local cuisine and to experience the Hwahsi Street, an night markets in Taipei. Over-night at 4★ Landis Taipei Hotel or similar class. (B)

Day 3 Taipei – Hualien – Taroko Gorge Gateway – Marble Factory – Hualien Stone Sculptural Park – Taipei

Transferred by train to Hualien (passport is needed), where we can see one of the most awesome natural wonders in the orient, Taroko Gorge, the ravine created by Li-Wu River which has cut deeply through mountains of solid marble and granite. Enchanting Taroko scenes include the Eternal Spring Shrine, Swallow Caves, Nine Turns Tunnel, Marble Bridge and Tienhsiang. There will be ample time to visit a marble factory is included where it is fascinating to watch natural marble cut and formed into many shapes and sizes, and a visit to Hualien Stone Sculptural Park. Return to Taipei by train. Over-night at 4★ Landis Taipei Hotel or similar class. (B,L)

Day 4 Taipei → Hong Kong / Beijing / Shanghai → Home City

Transfer to airport and have a pleasant flight back home. Hotels available for extend stay upon request. (B)

Dep: daily / English speaking local guide (Gratuity to guide and driver, totally US\$40)

Tokyo 6 Days (JPN6)**FEATURES :**

Tokyo Tower, Imperial Palace Plaza, Asakusa Sensoji Temple, Nakamise Shopping, Mt. Fuji, Hakone, Todaiji Temple, Kinkakuji

**Day 1 Home City → Tokyo**

Arrive at Tokyo Narita International Airport. Our representatives (JTB) will meet you at the custom's exit, assisting to board a reserved taxi, and transferring to hotel. Over-night at 3★ Shinjuku Washington Hotel or similar class.

Day 2 Tokyo Tower – Imperial Palace Plaza – Asakusa Sensoji Temple – Nakamise Shopping – At Leisure

Transferred from hotel to Hamamatsucho Bus Terminal to board a bus for sightseeing tour included visits to the Tokyo Tower for a spectacular view of Tokyo city from the observation deck ; Then to the Imperial Palace Plaza, admiring the Nijubashi Bridge at this National Garden of the Royal Family. Next stop to see the Sensoji Temple with its bustling arcade of souvenir shops and the Nakamise Shopping arcade in Asakusa. Tour ended and all will be dropped off at "Tokyo Station" on your own arrangement back to hotel or to enjoy a free time in remainder of the day to wonder around Ginza, Shinjuku. Over-night at 3★ Shinjuku Washington Hotel or similar class.

Day 3 Tokyo – Mt. Fuji – Hakone – Kyoto

Transferred from hotel to Hamamatsucho Bus Terminal to board a bus, heading to the Mt. Fuji Visitor Center & Fuji 5th Station for a spectacular view to see Japan's most iconic mountain. Afternoon, proceed to Hakone and enjoy a Japanese lunch. Then followed by cruise on Lake Ashi and ropeway ride to Mt. Komagatake Proceed to "Odawara Station" and take the Kodama Shinkansen Train to "Kyoto Station". Upon arrival, all will be assisted by our representatives to board a taxi, on own arrangement to hotel. Over-night at 3★ Karasuma Kyoto Hotel or similar class. (L)

Day 4 Kyoto – Nara – Kyoto

Today will be a day tour of Kyoto and Nara. In the morning, we visit Nijo Castle, Kinkakuji, Kyoto Imperial Palace and enjoy a Japanese lunch at Kyoto. Continue to Nara and visit Nara Park and Todai Ji Temple, Kasuga Taisha Shrine. Final stop at Nara Nagomikan, the largest souvenir shop in Nara. Return to Kyoto after tour. Over-night at 3★ Karasuma Kyoto Hotel or similar class. (L)

Day 5 Kyoto – At Leisure

Free time all day to explore nearby cities on your own. Over-night at 3★ Karasuma Kyoto Hotel or similar class.

Day 6 Kyoto – Osaka Kansai Airport → Hong Kong / Beijing / Shanghai → Home City

A shared taxi will take you from hotel to Osaka Kansai International Airport, and have a pleasant flight back home. Hotels available for extend stay upon request.

Dep: daily / English speaking local guide (Gratuity included in tour fee)

Seoul 4 Days (SEL4)**FEATURES :**

Korean Folk Village and Culture Experience, Gyeongbok Palace, Odusan Unification Observatory,

Korean BBQ and Hot Pot dinner
Dongdaemun Market, Sinchon, Insa Dong

**Day 1 Home City → Seoul**

Upon arrival in Seoul, transfer to hotel. Rest of the day is free at leisure. Over-night at 3★ Richeon County or similar class.

Day 2 Korean Folk Village – Culture Experience - Dongdaemun Market

After breakfast, you will visit Korean Folk Village. Set in a natural environment occupying approximately 243 acres, visitors can experience the natural atmosphere with over 260 traditional houses reminiscent of the late Joseon Dynasty. Visit the Folk Museum as well as the Art Museum to learn about Korean culture and folk customs. There is an opportunity for you to wear Korean traditional costume Han-Bok. Afternoon you will visit Dongdaemun Market, the most traditional markets in Seoul. Over-night at 3★ Richeon County or similar class. (B,L,D)

Day 3 Gyeongbok Palace - Odusan Unification Observatory - Insa dong

In the morning, we will proceed to Gyeongbok Palace, which prides itself for having the largest magnitude among the 5 other palaces. Geunjeongjeon and Gyeonghoeru located inside this palace, Its architecture is highly prized. We continue our journey to The Odusan Unification Observatory, one of the national tourist spots where foreigners like to experience the stark reality of the divided Peninsula, and where Songakan Diamond Mountains and 63 Buildings in Seoul are visible. In the afternoon, we do shopping in Sinchon and later to Insa-dong, an important place where old but precious and traditional goods are on display. Over-night at 3★ Richeon County or similar class. (B,L,D)

Day 4 Seoul → Hong Kong/ Taipei/ Beijing/ Shanghai → Home City

Transfer to airport and have a pleasant flight back home. Hotels available for extend stay upon request. (B)

Dep: daily / Chinese speaking local guide (Gratuity to guide and driver, totally US\$40)

TOUR 團號 (2017)	TWIN 兩人房	SINGLE 單人房	CHILD 小童
TPE4 Jan01 – Dec30	669	1119	599
JPN6 Jan01 – Dec30	1809	2239	1629
SEL4 Jan01 – Dec30	639	839	579

★ Rates are in Canadian dollars.

★ Child: age 2-11 share with 2 adult without extra bed.

★ Rates are subject to change without prior notice.

台、日、韓

二人即可成行

「樂在自遊」 Leisure Packages

台北四天 (TPE4)

旅遊特點

中正紀念館 / 忠烈祠 /
故宮博物院 / 太魯閣



第1天 原居地 → 台北

抵達桃園中正國際機場，專人於機場迎送後前往住宿酒店。住宿 4★ Landis Taipei Hotel 或同級酒店。

第2天 中正紀念堂 - 忠烈祠 - 故宮博物院 - 自由活動

早餐後，乘車途經總統府，到達中正紀念館遊覽，隨後前往氣勢雄偉之忠烈祠，供奉著文武官烈士的靈位，更與守衛門口的三軍儀隊合影留念。之後參觀世界四大博物館之一的故宮博物院。最後安排團友前參觀廟宇及往手工藝品店選購各種價廉物美的禮物。返回酒店。下午自由活動，團友可繼續在市内遊覽、品嚐地道美食，一定不能錯過晚上的華西街夜市。住宿 4★ Landis Taipei Hotel 或同級酒店。(早餐)

第3天 台北 - 花蓮 - 太魯閣 - 大理石工廠 - 花蓮奇石公園 - 台北

早餐後，乘車往車站，轉搭火車至花蓮(帶備護照)。抵達後，乘觀光車遊覽太魯閣峽谷。險峻的峭壁斷崖，深邃幽靜的峽谷、流水琮琤的瀑布，經千萬年的侵蝕作用，地殼的變動，大理岩層因而形成不同的山川景色。雄偉的景觀有長春祠、燕子口、九曲洞、天祥...等等。隨後前往大理石工廠參觀大理石的製造過程。午餐於當地餐廳。餐後前往花蓮奇石公園。遊覽完畢乘火車返台北。住宿 4★ Landis Taipei Hotel 或同級酒店。(早/午餐)

第4天 台北 → 香港 或 北京 或 上海 → 原居地

早餐後，於指定時間集合，送往機場乘飛機飛往以上其中一個目的地，停留後請在機票有效期內自行乘飛機返回原居地。(早餐)

日期: 天天出發 / 當地英語導遊 (賞於導遊及司機小費, 全程建議每人 US\$40)

東京六天 (JPN6)

旅遊特點

東京鐵塔 / 皇居廣場 /
淺草寺 / 沼津仲見世商店 /
富士山 / 箱根 / 京都金閣寺



第1天 原居地 → 東京

抵達東京成田國際機場。專人(JTB)於機場迎送後，安排乘搭專用「計程車」前往住宿酒店。

住宿 3★ Shinjuku Washington Hotel 或同級酒店。

第2天 東京鐵塔 - 皇居外苑 - 淺草寺 - 沼津仲見世商店街 - 自由活動

早上乘車前往浜町巴士站，轉乘觀光巴士作市内觀光，暢遊東京鐵塔，皇宮外苑，淺草寺，並於仲見世商店街，選購各式手工藝紀念品。行程至東京地鐵，觀光完畢。團友自行乘地鐵返回酒店。下午自由活動，可購物於銀座、新宿等...名牌店和電腦中心，晚上可在歌舞廳叮嚀略日本璀璨迷人的夜生活。住宿 3★ Shinjuku Washington Hotel 或同級酒店。

第3天 東京 - 富士山展望台 - 箱根 - 京都

早上乘車前往浜町巴士站，轉乘觀光巴士至富士山。於富士山第5展望台參觀，遠望日本最高之富士山美景。中午驅車前往著名度假勝地箱根。日式午餐後，分別乘坐蘆之湖遊船和駒根市空中纜車，細賞景緻迷人的湖光山色。遊畢後，乘「新幹線」子彈列車前往京都「小田原站」。專人於車站安排乘搭「計程車」前往京都之酒店。住宿 3★ Karasuma Kyoto Hotel 或同級酒店。(午餐)

第4天 京都(市内觀光) - 奈良(市内觀光) - 京都

京都、奈良一日遊。上午於京都，參觀建設於江戶時代的二條城，金碧輝煌外觀的金閣寺，和京都禦苑。午餐後，驅車前往奈良，遊覽東大寺，是世界遺產中，最大木造建築，奈良公園，春日大社，奈良土產店等等。晚上返回京都住宿酒店。住宿 3★ Karasuma Kyoto Hotel 或同級酒店。(午餐)

第5天 京都 - 自由活動

自由活動，前往附近各大城市觀光。住宿 3★ Karasuma Kyoto Hotel 或同級酒店。

第6天 京都 - 大阪(關西國際機場) → 香港 或 北京 或 上海 → 原居地

於指定時間集合，乘搭專用「計程車」前往大阪關西國際機場，可停留以上其中一個目的地，請在機票有效期內乘機返回原居地。

日期: 天天出發 / 當地英語導遊 (賞於導遊及司機小費, 已含於團費內)

首爾四天 (SEL4)

旅遊特點

韓國民俗村 / 文化體驗館 /
景福宮 / 38 線臨津閣

美食: 正統韓式烤肉, 韓式火鍋

購物: 東大門不夜城,
新村女人街, 仁寺洞藝術街



第1天 原居地 → 首爾(漢城)

到達韓國首都 - 首爾，專人於機場迎接後，送往住宿酒店休息。住宿 3★ Richen County 或同級酒店。

第2天 韓國民俗村 - 傳統文化體驗 - 東大門不夜城

韓國民俗文化村再現了韓國李朝後期的生活。民俗村占地30萬坪，保存有260多棟房舍和3萬件的民俗文獻資料。透過農家、民家、宮衙、書院、韓藥房、市場及99間的兩班住宅中，生動地表現了當時不同階層的文化 and 生活方式。韓式拌飯午餐。接着是體驗傳統文化，前往紫菜博物館，觀看製作紫菜的過程;還可自己試穿韓國傳統衣服的樂趣。韓式烤豬肉晚餐後，前往東大門市場，裡面有各種小攤、服飾等，讓您盡享逛街、購物的樂趣。住宿 3★ Richen County 或同級酒店。(早/午/晚餐)

第3天 景福宮 - 38 線臨津閣 - 新村女人街 - 仁寺洞藝術街

早餐後，參觀景福宮，創建於1395年共佔地十二萬六千坪，為韓國五大宮殿中規模最大。宮裡的勤政殿、慶會樓等建築物美侖美奐。隨後參觀南北38度分界線的臨津閣，自由橋，統一展望台。站在展望台上可觀察到北韓居民的生活情況。之後選購享譽全球的高麗人蔘和護肝寶。在紫水晶開運店可選購和自己磁場相近的水晶物品為自己帶來好運。新村女人街是充滿朝氣活力的大學街，這裡有時髦的女大學生愛光顧的便裝店，鞋店以及可愛的小飾物店。最後來到位於城市中心的仁寺洞藝術街。稍後前往樂天免稅店。晚餐享用韓式火鍋。住宿 3★ Richen County 或同級酒店。(早/午/晚餐)

第4天 首爾 → 香港 或 台北 或 北京 或 上海 → 原居地

早餐後，於指定時間集合，送往機場乘飛機飛往以上其中一個目的地，停留後請在機票有效期內自行乘飛機返回原居地。(早餐)

日期: 天天出發 / 當地華語導遊 (賞於導遊及司機小費, 全程建議每人 US\$40)

Tour Fare Inclusions 費用包括:

- Hotel accommodation.
- Sight-seeing tours & transfers as per itinerary.
- Meals as per itinerary.
- Local guide.

酒店: 每晚酒店住宿。
觀光: 行程所列之遊覽節目及接送。
餐膳: 行程所列之早、午、晚餐膳。
導遊: 當地專業導遊。

Tour Fare exclusions 費用不包括:

Air tickets and taxes. Items of personal nature.
Gratuity to Driver & Tour Guide.
機票費用, 機場及離境稅。私人費用如洗衣、電話、汽水、酒類。各國簽證費。個人保險費用。賞於導遊及司機小費。

- 責任問題及旅遊細則, 請參閱翠明假期其他彩色章程

For Terms and Conditions please refer to Charming Holidays Color Brochure

Your Travel Agent 特約旅行社

D.O.I. JAN01' 2017

TICO Registration 04273843